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Juhataja Maido Nõlvak 

Protokollija Maarika Koiduste 

   

Võtsid osa: lisatud registreerimisleht 

 

Päevakorra kinnitamine 

Maido Nõlvak tutvustas päevakorra eelnõu ja  tegi ettepaneku lisada juhatuse ettepanekul 

päevakorda täiendavalt punkt „Tegevjuhi kohusetäitja määramine“.  

 

Otsustati: kinnitada päevakord alljärgnevalt: 

1. Taotluse esitamine MTÜ-le Maakondlikud Arenduskeskused ning esindaja määramine 

2. Omafinantseeringu tagamine MATA projektidele 

3. Tegevjuhi kohusetäitja määramine 

4. Informatsioon 

Päevakord kinnitati ühehäälselt. 

 

1. Taotluse esitamine MTÜ-le Maakondlikud Arenduskeskused 

Sven Hõbemägi teavitas, et MTÜ Maakondlikud Arenduskeskused on vastu võtnud uue 

põhikirja, kus sätestatud, et liidu liikmeteks saavad olla MTÜ-d. Et töötajad saaksid osaleda 

projektides ja osa võtta täiendkoolitustest, on ettepanek taotleda VIROL-i vastuvõtmist  

MTÜ Maakondlikud Arenduskeskused liikmeks. Liikmemaksu 1000 eurot aastas. 

Indrek Kesküla: Suurepärane uudis. 

Otsustati: võtta vastu otsus nr 7. 

Kõik poolt. 

 

2. Omafinantseeringu tagamine MATA projektidele 

Sven Hõbemägi: Projektide omafinantseeringu arvestuse alused peaksime leppima kokku 

üldkoosolekul. Juhatuses leppisime kokku, et igal aastal teeme uue otsuse jooksva eelarve-

aasta omafinantseeringu osas. 

Sven Hõbemägi tutvustas projektide omaosaluse arvestuspõhimõtteid. 

Oleme kokku leppinud, et VIROL annab garantiikirja kogu projektiperioodi osas. KOV-id 

annavad garantiikirja aasta kaupa. 

Anu Oja: Kokku neli projekti, Spordiprojekti eest vastutab Lääne-Virumaa Spordiliit, noorte 

ettevõtlikkuse projekti eest jääb vastutajaks Mõdriku kool, VIROLil kultuuriprojekt. Lisaks 

läheb PEEK meetme projekti omafinantseeringu taotlus. 



Veiko Veiert: Kas kolme projekti puhul on tegevuskava, kus näha tegevused kuupäevaliselt? 

Anu Oja: Spordiliit koostab tegevuskava, kultuuriprojekti osas hakkame ka tegevuskava 

kokku panema. Noorte ettevõtlikkuse projektis tegevused, mis suunatud noorte ettevõtlikkuse 

tõstmisele, sh õpilasfirmade toetamine, maakonna õpetajate pädevuste tõstmine, inseneeria-

valdkonna sisse viimine koolidesse. VIROL-i kodulehel on info olemas, täpsem tegevuskava 

tuleb projekti vedajatelt. Tegevuskava paneme aastaks paika. 

Kairit Pihlak tegi ettepaneku omaosalus üle kanda siis, kui KOV-idele on esitatud projektide 

tegevuskava. 

Otsustati: võtta vastu otsus nr 8. 

Kõik poolt. 

 

3. Tegevjuhi kohusetäitja määramine 

Maido Nõlvak tutvustas juhatuse ettepanekut. 

Toimus diskussioon. 

Otsustati: määrata Maido Nõlvak VIROL-i tegevjuhi kohusetäitjaks 1. aprillist 2024 kuni uue 

tegevjuhi tööle asumiseni ja maksta Maido Nõlvakule hüvitis 750 eurot kuus.  

Toimus avalik hääletus. Maido Nõlvak taandas end hääletusest.  

Kõik poolt. 

 

4. Kohapeal algatatud küsimused 

Hans Kruusamägi soovis teada, kas VIROL-i liikmed on esitanud ELVL-i ettepanekuid 

maamaksuseaduse eelnõu kohta. 

Indrek Kesküla tõi välja jäätmereformi teema. 

Peep Vassiljev tõstatas Rakvere haigla rahastamise teema. 

Riho Tell soovis teada, kuidas jääb Porkuni kooli õpilaste transpordi korraldusega. Kas kool 

on nõus edasi korraldama (tegema uue hanke), kui KOVid rahastavad vedu. 

Arutelu käigus selgus, et osa omavalitsusi on teinud ühishanke ja Väike-Maarja vald tegeleb 

ise. 

VIROL saadab oma liikmetele kirja, et Porkuni kooli õpilaste transporti peaksid KOVid ise 

korraldama. 

Otsustati: võtta järgmisel VIROL-i üldkoosolekul arutusele: 

1. Maamaksuseadusega seonduv – kutsuda esindaja ELVL-ist 

2. Jäätmereform – kutsuda esindaja ministeeriumist, ka ELVL-ist, samuti Ragn Sellsist, AS   

    Keskkonnateenused ja Lääne-Viru Jäätmekeskusest 

3. Rakvere Haigla rahastamisega seonduv 

Järgmine üldkoosolek toimub 26. aprillil Rakvere vallas. 

Järgmine juhatuse koosolek toimub 15. aprillil.  

 

Sven Hõbemägi teatas, et Pärnumaa Arenduskeskus on tundnud huvi domeeni 

arenduskeskus.ee vastu.  

Üldkoosoleku liikmed tegid ettepaneku alustada läbirääkimisi domeeni müügiga seoses, 

alghind 3000 eurot. 

Otsustati: Maido Nõlvak alustab läbirääkimisi Pärnumaa Arenduskeskusega. 

 

 

Maido Nõlvak 

Üldkoosoleku juhataja     Maarika Koiduste 

        Protokollija 


